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conversió de la “ Deuda interior” acordada en 

l’ùltima sessió, per haver-se tancat el període de 

conversió per una disposició ministerial abans del 

termini que en un principi s’haviá ássenyalat.

S’aprovën els socorsos devengáis durant el 

proppasat mes de màrç.

S’aproven les prorrates á cobrar el próper mes 

de maig d’acord amb el segiient repartiment:

Grups Socorsos Socis Prorrates

I Invalidesa 5.166’66 ptes. 1875 2*80

II f f 3-556’66 f I 5I 5 2*35

III »’ 2.2o6’66 ” 1279 i ’75

IV f f - 826’66 ”

00

o ’95

V f f 826*66 ” 751 i ’ i 5
I de Vida 942

II f f 720

III f f \

519

IV f f  î 282

Es sotmet a l’aprovació del Conseil un article 

destinât a la publicació en el B u t l l e t ì ,  titulat 

“ Assegurançà de Vellesa” , que signa el Dr. Mi- 

quel Farreras i Munner. S’acorda la seva publi

cació.

Es dona compte de la correspondència de 

tràmit.

Amb motiu d’una lletra del company J. S., de 

Barcelona, es revisa l’acord de la sessió del mes 

de novembre de 1927, que es refereix a la forma 

de comminar els companys que s’endarrereixin 

en el pagament de rebuts. S’acorda per maioria 

que s’esmeni el text de las circulars aprovades per 

aquell acord, suprimint tota allusió a la llista de 

morosos i limitant-se a comminar els socis en vir- 

tut dels articles del Reglament que es refereixen 

al puntual pagament dels rebuts. S’acorda igual- 

ment per majoria que aquestes circulars siguin 

signades per Tresoreria.

Dia 11 de maig de 1928. •

A  les vint i dues hores i trenta minuts del dia

11 de maig de 1928 es reprèn la sessió comença- 

da el dia 23 d’abril i suspesa el dia 24 a les très 

de la matinada per a continuar-la en una nova

sessió.

Presideix el Dr. Celis, actua de Secretari el 

Dr. Roseli-Jané i assisteixen els senyors Conse- 

11ers Drs. : Farrerons, Palau, Bernet, Mas i Oli

ver, Otero, Coll, Castells, Vivancos, Estillas, Ri- 

bas i de March.

Han excusât la seva no assistència els Drs. Pa

rés i Domingo, aquest darrer per malaltia, si bé 

el Conseil s’assabenta amb satisfaccio que es tro- 

ba en una franca millora.

Assisteix el senyor Inspecter del Sindicat, doc- 

tor Santini.

Es continua l’examen de l’Ordre del Dia de la 

sessió ordinària del mes d’abril i es passa a l’es- 
tudi de les proposicions presentades per la pro- 

pera Junta generai.

S ’examina una proposició que signen el doctor 

Sixte Cambra i vuitanta companys més, i després 

d’un canvi d’impressions en el quai intervenen els 

doctor Vivancos, Santinà, Coll, Roseli, Farre

rons, Mas i Oliver, Bernet, Otero, Castells, Ri- 

bas, Palau i la Presidència, s’acorda per majoria 

que el criteri del Conseil Administratiu de la Mu

tual Mèdica és que de moment es creu convenierit 

que les Juntes générais de la Mutual Mèdica con
tinuila amb la seva estructura actual, o sigui per 

delegats, si bé respecte la forma de les déléga

tions creu que es podria estudiar de donar-hi més 

efectivitat a l’objecte que en un moment donat 

tinguessin una representació i un mandat prou 

concret per poder establir un escrutini.

Es passa a tractar de la proposició que signa 

el Dr. Josep Masriera amb altres seixanta Ar

mants, que proposa l’adquisiciô d’immobles corn 

a forma d’inversió del capital de la Mutual Mè

dica. S ’acorda que el Conseil informi la propo

sició, aprovant la seva orientació, però entenent 

que de moment, per no tenir capital suficient, en-


